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VERSLAG VERGADERING RAADSCOMMISSIE WERK EN INKOMEN 
 
WI:  
Datum: 21 september 2011 
Plaats: Oude raadzaal 
Tijd: 16.30 – 18.00 uur 
 
Aanwezig: dhr. H.J.M. Akkermans (voorzitter), mw. C.E. Bloemhoff (PvdA), mw. M. Dekker 
(PvdA), dhr. J.P. Loopstra (PvdA), dhr. J.M. van Keulen (VVD), dhr. A. Rutte (VVD), mw. A. Postma 
(GroenLinks), mw. A.M.J. Riemersma (Stadspartij), dhr. A. Sijbolts (Stadspartij), dhr. J.P. Dijk (SP), 
dhr. J.H. Luhoff (D66), dhr. B. Benjamins (D66), mw. A. Kuik (CDA), dhr. M. Verhoef 
(ChristenUnie), mw. R. M. Grijpstra (PvdD), dhr. J.P.A. van Rooij (Student & Stad) 
Namens de griffie : mw. N. Abramjan (commissiegriffier), dhr. J. Dekker (commissiegriffier) 
Wethouders: mw. E. Pastoor, dhr. T. Schroor 
Afwezig m.k.: mw. L.R. van Gijlswijk (SP), mw. L.I. van der Vegt (GroenLinks), dhr. A.J. Bolhuis 
(Stadspartij) 
Verslag: dhr. Z. Jeuring (Notuleerservice Nederland) 

 

A1. Opening en mededelingen 

De voorzitter: 

 Heet alle aanwezigen welkom en meldt de afwezigen. 

 Mw. Abramjan is vandaag de commissiegriffier en wordt de vaste commissiegriffier van de 
commissie Onderwijs en Welzijn. De vaste griffier voor deze commissie wordt mw. 
M. Wechgelaer. De heer Dekker wordt bedankt voor zijn werkzaamheden als tijdelijke 
commissiegriffier. 

 Op woensdag 12 oktober vindt een gecombineerde commissievergadering plaats met de 
commissie Onderwijs en Welzijn. Onderwerp: decentralisaties AWBZ, Jeugdzorg en Wwnv. 
Aanvang: 13.00 uur. 

 De commissie overlegt met Marketing Groningen of de commissieleden op werkbezoek zullen 
gaan of dat Marketing Groningen uitgenodigd wordt voor een presentatie in de 
commissievergadering. 

 Werkbezoek Ebbingekwartier: het wordt woensdagochtend 12 of 26 oktober om 10.00 uur, en 
vindt plaats samen met andere commissies. 

 Presentatie Kerngroep Transition Town Groningen: de commissie is voor een bredere opzet en 
geprobeerd wordt een avond met meerdere presentaties te organiseren. 

 

A2. Vaststelling agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

Wethouder Schroor: 

 Presenteert de digitale publieksversie van de in februari vastgestelde nota Structuurvisie 
Detailhandel 2010-2020. 

 

A3. Langetermijnagenda en lijst moties en toezeggingen 

Wethouder Pastoor: 

 LTA nr. 36, vernieuwing armoedebeleid: binnenkort ontvangt de commissie een collegebrief. 
De brief komt nadat het college heeft beslist over de middelentoewijzing, dat is na half 
oktober. 

 Toezegging nr. 10: er wordt hard aan gewerkt om het invulpercentage op de intakeformulieren 
op het punt van ‘genoten vooropleiding’ in positieve zin bij te stellen. Het technische 
probleem is opgelost, het percentage is van 13 naar 7% gezakt. De 7% heeft betrekking op 
jongeren met een buitenlands diploma; het kost tijd dit in het systeem te verwerken. 
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 Toezegging nr. 14: bij SOZAWE zijn inderdaad tijdelijk uitzendkrachten aan het werk om 
pieken in de werkbelasting op te vangen. Het stelt de organisatie in staat de krimpopgave te 
halen. 

Wethouder Schroor: 

 LTA nr. 10: de Horecanota is geleverd. 

 LTA nr. 59, de definitieve nota Arbeidsmarktbeleid: deze komt in december naar de raad. De 
raad wordt hierover schriftelijk geïnformeerd. 

 Toezegging nr. 3, Structuurvisie Detailhandel: de brief over de wijkeconomie is op 23 juni 
2011 naar de raad gestuurd. Het college stuurt de raad voor de begrotingsbehandeling een 
evaluatie en een voorstel. De visie Sontplein vordert goed, de commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de verschijningsdatum. 

 Toezegging nr. 12, evenementenprogramma Binnenstad: in oktober ontvangt de commissie 
een voorstel over koopzondagen. De wethouder heeft al eerder aangegeven dat de 
sluitingstijden van winkels op koopavonden met een uur kunnen worden opgeschoven. 

 Motie nr. 5, Ebbingekwartier: de reactie van het college komt in oktober. 

De voorzitter: 

 Stelt voor toezegging nr. 13 bij de ingekomen stukken te betrekken. 

Mw. Bloemhoff (PvdA): 
 Verzoekt de collegebrief over armoedebeleid zo snel mogelijk te agenderen. 

Dhr. Verhoef (CU): 

 Vraagt of het college voor de begrotingsbehandeling reageert op motie nr. 7, de impact van de 
economische recessie op sociaal zwakkeren. 

Wethouder Pastoor: 

 Zegt toe dat de reactie voor de begrotingsbehandeling verschijnt. 

Mw. Riemersma (Stadspartij): 

 Toezegging nr. 11, ‘Participatie juridische procedure Wsw 2011’: is inmiddels uitsluitsel 
verkregen?  

Wethouder Pastoor: 

 Er is een kort geding aangespannen. De gemeente werd niet-ontvankelijk verklaard. 
Vervolgens zijn andere mogelijkheden bekeken. De wethouder zegt toe het verder uit te 
zoeken. 

De voorzitter: 

 Verzoekt de commissieleden met suggesties te komen voor de langetermijnagenda. 
 

A4. Conformstukken  

a. Revitalisering Verlengde Hereweg 
(raadsvoorstel 29 juli 2011) 

Mw. Postma (GroenLinks): 

 De mails van de afgelopen dagen van bewoners aan de commissieleden gingen over de 
verkeersmaatregelen en over de communicatie daarover. 

 Klopt het dat in de toekomstige communicatie met de bewoners de verkeersmaatregelen 
nogmaals ter sprake worden gebracht? 

 Bewoners horen vaak iets van buurt- en wijkcomités terwijl zij ook graag rechtstreeks 
informatie van de gemeente willen ontvangen. 

Dhr. Loopstra (PvdA): 

 Is blij met het stuk. 

 Naast de verkeersmaatregelen gaat het ook over de woonomgeving. Kan de wethouder zeggen 
hoe de burgerparticipatie heeft plaatsgevonden? 

Dhr. Verhoef (CU): 

 Is het eens met de woordvoering van mw. Postma. 

 Het is jammer dat het onderzoek en de uitvoering ervan in tweeën wordt geknipt. Waarom is 
naast de Hereweg niet meteen het Helperplein aangepakt? 

 Verzoekt serieus om te gaan met de betrokkenheid van de bewoners. 
 Graag uitleg bij de tekst dat de winkels aan beide kanten van de weg bereikbaar zijn zonder 

over te steken. 
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 De parkeerplaatsen: op welke termijn gaat hier iets gebeuren? 
Mw. Kuik (CDA): 

 Is het eens met de woordvoeringen van mw. Postma en dhr. Verhoef. 

Dhr. Luhoff (D66): 

 Sluit zich aan bij de woordvoering van mw. Postma. 

 Verzoekt de reactie van wethouder De Vries op de brieven van buurtbewoners aan de 
commissie toe te sturen. 

Dhr. Rutte (VVD): 

 Hoe kan het dat het stuk spreekt over brede steun terwijl de commissie mails van betrokkenen 
ontvangt die zeggen niet te zijn gehoord. Als sprake is van onvoldoende inspraak, kan worden 
overwogen het stuk terug te nemen en alsnog inspraak te houden. 

 Krijgen de bewoners van de Van Imhoffstraat inspraak? 

Wethouder Schroor: 

 Er is sprake van een misverstand: het gaat hier over revitaliseringmaatregelen terwijl bewoners 
ingaan op zaken als herinrichting, betaald parkeren en andere infrastructurele zaken. De 
gemeente heeft voor dat laatste nog nooit een plan ontwikkeld. Daarvoor wordt wel een plan 
opgesteld wat met de buurt wordt besproken. De buurtcomités zullen op korte termijn een 
brief ontvangen, terwijl tevens de bewoners rechtstreeks worden geïnformeerd.  

 De vraag van dhr. Verhoef: er kan aan beide kanten van de weg worden geparkeerd. 

 De commissie ontvangt schriftelijk informatie over de verdere planning van de vervolgfase. 

 Het klopt dat de bewoners van de Van Imhoffstraat inspraak krijgen op de te nemen 
verkeersmaatregelen. 

Het voorstel gaat conform naar de raad van 28 september 2011. 
 

A5. Rondvraag 

Dhr. Rutte (VVD): 

 Werkbezoek callcenter UWV: kan de dienstverlening van het UWV voor gemeentelijke 
diensten worden benut? Dit vanwege de positieve ervaringen met SOZAWE. 

 Groninger Forum: klopt het gerucht dat voor het inhuren van horeca een bijzondere juridische 
constructie wordt gekozen? 

Mw. Postma (GroenLinks): 

 Nieuwbouw SOZAWE, middelen voor duurzaamheid: GroenLinks heeft eerder voorgesteld de 
resultaten en effecten van duurzaam bouwen aan de buitenkant van het gebouw zichtbaar te 
maken. Gaat dit gebeuren? 

Mw. Riemersma (Stadspartij): 

 Gemeente Enschede: doorgeleiding van werkzoekenden naar werk vindt plaats zonder 
tussenkomst van re-integratiebureaus en zonder subsidiebanen. Wil het college bestuderen of 
dit in Groningen mogelijk is? 

Wethouder Schroor: 

 UWV dienstverlening: Groningen wil eenzelfde opzet voor het klantcontactcentrum, in 
samenhang met nummer 14 050. De wethouder komt hier op korte termijn op terug. Of de 
gemeente gebruik gaat maken van de dienstverlening van het UWV of een eigen systeem 
opzet, is nog niet duidelijk. Op een vraag van dhr. Rutte (VVD): de wethouder gaat na of het 
gerucht dat het bij DIA gekozen systeem een samenwerking met UWV onmogelijk maakt, 
klopt. 

 Groninger Forum: de wethouder kent het gerucht niet en verzoekt de heer Rutte de vraag 
schriftelijk toe te sturen via de commissie Ruimte en Wonen of de commissie Onderwijs en 
Welzijn. De wethouder zegt toe op de inhuur van horeca bij het Forum toe te zullen zien. Hij 
komt erop terug bij de bespreking van de visie Groninger Forum. 

Wethouder Pastoor: 

 Nieuwbouw SOZAWE: het verzoek van GroenLinks wordt ingewilligd. 

 Gemeente Enschede: Groningen wil met haar nieuwe beleid mensen zo snel mogelijk aan 
werk helpen met behulp van zogenaamde werkcorporaties. 

De voorzitter: 

 Het werkbezoek van vandaag aan de GKB was geslaagd. 



Verslag vergadering raadscommissie Werk en Inkomen 21 september 2011 

 
Inhoudelijk deel 
 

B1. Het Fonds Ondernemend Groningen 
(collegebrief 1 september 2011) 

De voorzitter: 

 Zegt dat op verzoek van de wethouder eerst een informatief gedeelte volgt. Hiervoor heeft de 
wethouder de heer Hakvoort en de heer Bos uitgenodigd. 

Wethouder Schroor: 
 Geeft een korte toelichting bij de stand van zaken. De commissie heeft de evaluatie op tijd 

ontvangen, inclusief een lijst met activiteiten. 
De heer Hakvoort (GCC) en de heer Bos (VBZO, OBG) houden elk een presentatie over de 
voortgang bij de activiteiten van het Fonds Ondernemend Groningen. 

Dhr. Van Keulen (VVD): 

 Vraagt naar de stand van zaken bij het Ondernemerstrefpunt (OTP). 

 Is de financiering van het OTP inmiddels opgelost? 

Dhr. Bos (VBZO, OBG): 
 Bij het OTP staat het bevorderen van de aansluiting tussen onderwijs en arbeidsmarkt voorop, 

maar dan via een geheel nieuwe opzet. 

 Het Ondernemerstrefpunt (OTP) heeft al resultaten geboekt; onderwijs en bedrijven vinden 
elkaar daar. 

 Volgende stap: OTP moet op eigen benen staan. Het OTP komt bij het Ondernemersplein bij 
de Kamer van Koophandel. 

Wethouder Schroor: 

 De financiering van het OTP is voor 2011 geregeld. Voor 2012 moeten onderwijs, 
bedrijfsleven en overheid de discussie nog voeren. De wethouder is ervan overtuigd dat het 
wordt geregeld. 

 De gemeente is erg enthousiast, zij faciliteert beide andere partners. 

Mw. Dekker (PvdA): 

 Welke boodschap hebben de ondernemers voor de raad voor komende periode? 

Dhr. Hakvoort (GCC): 

 Voorop staat: het handhaven van de bereikbaarheid en aantrekkelijkheid van de binnenstad in 
verband met de komende bouwactiviteiten. 

 Ten tweede: de communicatie met de bewoners, vooral die uit de buitengebieden. 

 Ten derde: het samen met de gemeente realiseren van een aantal projecten. 

Dhr. Benjamins (D66): 
 Hoe worden gelden verdeeld over de verschillende ondernemersgroepen? 

Dhr. Hakvoort (GCC): 

 Er wordt gewerkt met een onderverdeling binnen het totaalbudget. Ook voor 
bedrijvenverenigingen bestaan aparte budgetten. Elke ondernemer heeft één stem bij de 
besluitvorming over projecten. 

 Dhr. Bos voegt toe dat criteria en spelregels zijn vastgesteld onder andere over duurzaamheid. 

Mw. Grijpstra (PvdD): 

 Stelt een vraag over het lidmaatschap van de ondernemers van de vier bedrijvenverenigingen. 
Is dat betaalbaar voor de kleine ondernemers naast de bijdrage via de ozb? 

  Wat zijn nog de grootste drempels om het Fonds volledig geaccepteerd te krijgen? 

Dhr. Hakvoort (GCC): 

 De bijdragen aan de verenigingen zijn bedoeld voor belangenbehartiging. De contributie is 
lager dan voorheen. 

Dhr. Bos (VBZO, OBG): 

 Er bestaan eigenlijk geen drempels meer voor een goed functioneren van het Fonds. De 
bedoeling is een route richting de 6%-bijdrage op te zetten. De ondernemers moeten eraan 
wennen hun creativiteit in te zetten. Het collectief kan nog worden versterkt. Er zijn geen 
drempels in de vorm van weerstanden tegen het Fonds. 
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Wethouder Schroor: 
 Een grote meerderheid van de ondernemers is voor het Fonds. Het succes zal ook de laatste 

ondernemers over de drempel moeten helpen. 

 Bij financiële problemen kunnen ondernemers bij andere loketten terecht. 

 Het ozb-groeiscenario: de ondernemers komen najaar 2011 met een voorstel richting de 
gemeente. De raad zal het advies ontvangen bij de afweging over de ozb-verhoging. 

 Op een vraag van dhr. Van Keulen (VVD) of een nominale verhoging van de ozb inclusief de 
bijdrage voor het Fonds is, antwoordt de wethouder dat de wettelijke nominale ozb-verhoging 
los staat van de bijdrage aan het Fonds. Dat is altijd zo geweest. 

 De gemeente heeft niets te zeggen over de gekozen projecten. Als sprake is van cofinanciering 
praat de gemeente wel mee. De cofinanciering gebeurt vanuit G-Kracht en de wethouder 
stuurt de commissie een overzicht van de tot nu toe toegekende bijdragen. 

 Vraag Grijpstra: wordt toegestuurd. 

Mw. Postma (GroenLinks): 

 Is blij met de aandacht voor duurzaamheid en met het OTP. 

 Niet-commerciële deelnemers: hoe staat het hiermee? Denk vooral aan sportverenigingen. 

Wethouder Schroor: 

 De wethouder stuurt het antwoord op de vraag van mw. Postma aan de commissie. Wat de 
gemeentegebouwen betreft: de ozb-bijdrage wordt teruggesluisd via de gemeentebegroting. 

 

C1. Ingekomen stukken en stukken ter kennisname  

Mw. Riemersma (Stadspartij): 

 Collegebrief nr. 6: de Stadspartij ziet voorlopig af van agendering. 

De voorzitter: 

 Geeft uitleg bij nr. 1 onder Overige stukken, Position Paper Noord-Nederland en EU 2020. 

Mw. Riemersma (Stadspartij): 

 Vindt het jammer dat haar reacties op dit Position Paper niet zijn opgenomen in de definitieve 
versie die aan de EU is aangeboden. Spreker heeft in januari 2011 al gereageerd. 

Wethouder Schroor: 

 Zegt toe te zullen nagaan hoe het zit en laat het resultaat schriftelijk aan mw. Riemersma 
weten. 

 

C2. Vaststelling verslag 13 juli 2011 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 18.00 uur.  


